
Zápis č. 6/2023 

 
o průběhu zasedání Zastupitelstva obce Jaroslavice, které se konalo dne  

30. března 2023 v 17.00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 

 

 

 Starosta Petr Zálešák zahájil 6. jednání Zastupitelstva obce (dále jen ZO) Jaroslavice 

v 17.00 hodin a přivítal přítomné zastupitele a hosty. 

 

Bod č. 1) Zahájení - starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno dle jednacího řádu, 

že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu, vyhlášena 

místním rozhlasem, pozvánka byla členům ZO zaslána poštou nebo e-mailem, a to nejméně 

sedm dní přede dnem konání zasedání. Dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 

členů ZO a ZO je tedy usnášeníschopné.  

 

Přítomni: Jan Gazda, Josef Glaser, Luděk Juhaňák, Mgr. Tereza Koňariková, Martin 

Kozlík, Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková, Miloš Pekárek, Bc. František 

Rubáček, Mgr. Petr Samek, Vojtěch Tesař, Petr Zálešák (Příloha č. 1) 

 

Omluveni: Jan Holý, Josef Juhaňák,  

 

Hosté:   - dle prezenční listiny (Příloha č. 2) 

 

 Starosta, Petr Zálešák, konstatoval, že zápis č. 5/2023 z minulého zasedání byl ověřen 

a zkontrolován, nebyla vznesena žádná námitka. Starosta sdělil, že ze zasedání bude 

pořizován zvukový záznam. Bylo zapnuto 1 nahrávací zařízení.  

 

Jako zapisovatele navrhl paní Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele pana Josefa Glasera a 

pana Martina Kozlíka. 

 

Návrh usnesení č.1: 

ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní Miroslavu Vasmanskou a 

ověřovatele zápisu pana Josefa Glasera a pana Martina Kozlíka. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 1/6/2023: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní 

Miroslavu Vasmanskou a ověřovatele zápisu pana Josefa Glasera a pana Martina Kozlíka. 

 

Starosta přednesl program zasedání: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Plnění usnesení 

3. Informace o výstavbě IS pro 18 RD 

- Přerušení stavby 

- Dodatek ke smlouvě 



- Vícepráce – méněpráce 

4. Střednědobý výhled rozpočtu na r. 2024 – 2026 

5. Rozpočet obce Jaroslavice na rok 2023 

6. Informace o prodeji pozemku parc. č. 1096/14 a 874/2 

7. EG.D – smlouvy o věcném břemeni – parc. č. 1331, 452, 786 

8. Inventarizační zpráva za rok 2022 

9. Navýšení ceny pronájmu nebytových prostor a pachtovného 

10. Prodej pozemků parc. č. 1096/15, 518/11 a 462/12 

11. Záměr pronájmu pozemků – p.č. 348, 456/5, 451/4, 448/3 a prodeje p.č. 1034 

12. Došlá pošta, různé  

- Příspěvky – ADRA a Linka bezpečí 

- Odvolání proti rozhodnutí zastupitelstva ohledně pozemku parc. č. 1045/1 

- Pronájem nebytových prostor na č.p. 88 a 102 na Náměstí 

13. Diskuse 

14. Závěr 

 

Starosta sdělil, že bod č. 10 a z bodu č. 6 pozemek parc. č. 874/2 se odkládá na příští zasedání. 

 

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 2/6/2023: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

ad 2) Plnění usnesení – na minulém zasedání nebylo nic uloženo usnesením, ale bylo 

domluveno, že starosta svolá schůzku se všemi majiteli sklepů v dolní Bažantnici ohledně 

prodeje pozemku parc. č. 1096/14 – bude samostatným bodem programu č.6). 

 

ad 3) Informace o výstavbě IS pro 18 RD – podklady dostali zastupitelé v podkladech 

k zasedání, před ukončením stavby Policie ČR a MěÚ Znojmo, odbor dopravy shledali 

nedostatek v projektu, údajně nebyly splněny podmínky vyhlášky, protože byl projektován 

obrubník pouze ve výši 5 cm namísto 10 cm, starosta to s nimi řešil, a aby se to nemuselo 

bourat, našli východisko, že krajní pás u obrubníku bude tzv. slepecký pás, tzn. červená 

dlažba s výstupy, tím se splní požadavky vyhlášky, ale zrovna tato dlažba není na skladě, 

kousek pásu je již hotový, ale na zbytek se čeká, dále máme posunutý termín, protože EG.D 

dosud nepřeložilo sloup vysokého napětí v křižovatce, který je v komunikaci a tím 

neumožňuje kolaudaci komunikace, dostaneme pouze souhlas se zkušebním provozem, 

v dodatku ke smlouvě, který zastupitelé obdrželi v materiálech jsou uvedeny vícepráce a 

méněpráce, stavební dozor kontroluje stavbu poctivě, společnost DUMA nejprve předložila 

více práce za 1,2 mil. Kč, stavební dozor pan XXX, to spočítal na 304 000,- Kč, které si 

nakonec se společností DUMA odsouhlasili. Mgr. Mariánusová se dotázala, zda když to 

schválíme, bude již 100% zaplaceno, nebo si necháváme 5% do předání díla, starosta sdělil, 

že ano, že 5% ještě zbývá do předání díla. Starosta sdělil, že nám pomohli navozit a upravit 

terén u hasičky, pomohli nám upravit cestu k vinohradům v Motole, dali do pořádku zařízení 

staveniště, za toto by chtěli něco zaplatit. Mgr. Mariánusová sdělila, že se musí udělat 

smlouva o dílo, a musí se dopředu vyjednat cena. 

 

Návrh usnesení č. 3: ZO schvaluje více práce ve výši 966 054,56 Kč a méně práce ve výši 

661 653,66 Kč, rozdíl celkem 304 400,90 Kč. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 



Usnesení č. 3/6/2023: ZO schvaluje více práce ve výši 966 054,56 Kč a méně práce ve výši 

661 653,66 Kč, rozdíl celkem 304 400,90 Kč. 

 

Návrh usnesení č. 4: ZO schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo č. 2021/41 ze dne 

14.3.2022. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 4/6/2023: ZO schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo č. 2021/41 ze dne 

14.3.2022. 

 

Ad 4) Střednědobý výhled rozpočtu obce na období 2024 – 2026 – návrh obdrželi 

zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 3 tohoto zápisu, jde víceméně o 

informativní čísla, které se přepokládají v jednotlivých letech. 

 

Návrh usnesení č. 5: ZO schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce na období 2024 – 2026. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 5/6/2023: ZO schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce na období 2024 – 

2026. 

 

Ad 5) Rozpočet obce Jaroslavice na rok 2023 – návrh rozpočtu obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání a je přílohou č. 4 tohoto zápisu, rozpočet sestavoval finanční výbor 

společně se starostou a místostarosty, poté jejich návrh zpracovala paní účetní, návrh se dnes 

předkládá po paragrafech, položkový rozpočet je pouze v pracovní verzi, bude se upravovat 

po schválení rozpočtu. Starosta sdělil, že potřebuje navýšit výdaje na komunikaci o 400 tis. 

Kč a aby se to srovnalo, tak i financování. Mgr. Mariánusová se dotázala, zda se v letošním 

roce počítá s prodejem stavebních pozemků pro II. etapu výstavby Za Hřištěm. Starosta sdělil, 

že s tím se pro letošek nepočítá, možná těch 7 pozemků podél komunikace, ale to se nám 

navýší příjmy oproti rozpočtu. Mgr. Mariánusová se dotázala, v kapitole odpadní vody je ve 

výdajích plánováno 12 mil. Kč, plánuje se s novou ČOV?, starosta sdělil, že ano. Dále se 

dotázala na kamerový systém, který jsme dávali do rozpočtového provizoria. Starosta sdělil, 

že jednal s panem Bursíkem, o nabídce na instalaci kamer na náměstí a na dětské hřiště za 

školičkou, to nebude taková položka, bude se to řešit rozpočtovým opatřením. Dále sdělil, že 

je v rozpočtu 6 mil. Kč na výstavbu nové opěrné zdi mezi Znojemskou ulicí a Bažantní ulicí. 

Mgr. Mariánusová se dotázala v jaké položce jsou projekty, starosta sdělil, že v pol. 2912, kde 

je 0,5 mil. Kč na chodníky na Náměstí, na školu, kde se musí vyměnit podlahy a udělat nová 

elektrika ve třídách, kde by mohla být dotace 85%, v položce 3113 – výdaje na školu, je 

plánováno 2,8 mil. Kč na provoz a 1,2 mil. Kč na novou venkovní učebnu. Proto bude ještě 

potřeba navýšit položku 3113 o 400 tis. na projektovou dokumentaci.  

 

Návrh usnesení č. 6: ZO schvaluje rozpočet obce Jaroslavice na rok 2023: 

Příjmy ve výši: 33 104 600,- Kč 

Financování ve výši: 20 695 400,- Kč 

Výdaje ve výši: 53 800 000,- Kč. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 6/6/2023: ZO schvaluje rozpočet obce Jaroslavice na rok 2023: 

Příjmy ve výši: 33 104 600,- Kč 

Financování ve výši: 20 695 400,- Kč 

Výdaje ve výši: 53 800 000,- Kč. 



 

ad 6) Informace o prodeji pozemku parc. č. 1096/14 – starostovi bylo uloženo vyzvat 

vlastníky sklepů, kvůli prodeji tohoto pozemku, vlastníků je asi 30, vyzvali jsme jich 20 – 

pouze místní. Na jednání, které se konalo 15.3.2023, jich dorazilo asi 10, proto přibyly další 

žádosti o pozemek, ale všichni se shodli, že o pozemek parc. č. 1096/15 zájem nemají, proto 

se pozemek může prodat XXXX. Ostatní zájemci se na rozdělení pozemku dohodli, pouze 

XXXX a XXXX se nedohodli, jak se rozdělí první část pozemku, o kterou mají zájem oba, 

proto pan místostarosta promítl návrh obou variant, starosta sdělil, že jakmile se zastupitelé 

shodnou na rozdělení, pozve geodeta, aby pozemek rozdělil. Mgr. Samek ještě navrhl třetí 

variantu, aby se XXXX nezamezil přístup k pozemku.  XXXX se vyjádřil, že by XXXX 

pozemek neprodával, ale vyměnil by to s ním za pozemek p.č. 1096/10, který má v pronájmu 

od SPÚ. XXXX se vyjádřil, že pozemek parc. č. 1096/10 chce od SPÚ odkoupit. XXXX, 

upozornil, že tam XXXX nemá předkupní právo. Starosta sdělil, že v současné době XXXX 

vlastníkem není, proto s ním nemůžeme jednat o směně, ale mohl by ukončit pronájem. 

XXXX se vyjádřil, že chce mít stejné podmínky jako ostatní zájemci. Mgr. Mariánusová se 

vyjádřila, že se jí líbí varianta, kterou navrhl Mgr. Samek, s tím, že tam vznikne přístupová 

cesta, dotázala se proto XXXX, zda by přistoupil na kompromis a s touto variantou souhlasil? 

XXXX se vyjádřil, že se tady staví na černo, každý si tu dělá, co chce, on je pro svůj návrh 

rozdělení. Mgr. Mariánusová sdělila, že většina žadatelů se dohodla, proto navrhla hlasovat 

dnes o variantě navržené panem Mgr. Samkem, kterou všem ukázal pan místostarosta Bc. 

Rubáček v projekci. 

 

Návrh usnesení č. 7: ZO schvaluje rozdělení pozemku parc. č. 1096/14 podle varianty, 

kterou navrhl Mgr. Samek. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 7: ZO schvaluje rozdělení pozemku parc. č. 1096/14 podle varianty, kterou 

navrhl Mgr. Samek. 

 

ad 7)  EG.D – smlouvy o věcném břemeni – parc. č. 1331, 452, 786 – obdrželi jsme 3 

návrhy smluv od společnosti EG.D, které byly zastupitelům zaslány v podkladech k zasedání. 

Návrh smlouvy na zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 1331, jde umístění kabelu do 

země v uličce u zámku, za jednorázovou úplatu 2 100,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 8: ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. ZN-

01430064615/001-GPM se společností EG.D na pozemku parc. č. 1331 za jednorázovou 

úplatu 2 100,- Kč bez DPH. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 8/6/2023: ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. ZN-

01430064615/001-GPM se společností EG.D na pozemku parc. č. 1331 za jednorázovou 

úplatu 2 100,- Kč bez DPH. 

 

Další návrh smlouvy na zřízení věcného břemene pro společnost EG.D na pozemku parc. č. 

452, ve Sklepní ulici – nové rodinné domy, za jednorázovou úplatu 2 000,- Kč bez DPH. 

 

Návrh usnesení č. 9: ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. ZN-

01430073783/001-GPM se společností EG.D na pozemku parc. č. 452 za jednorázovou úplatu 

2 000,- Kč bez DPH. 

 



Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 9/6/2023: ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. ZN-

01430073783/001-GPM se společností EG.D na pozemku parc. č. 452 za jednorázovou úplatu 

2 000,- Kč bez DPH. 

 

Třetí návrh smlouvy na zřízení věcného břemene pro společnost EG.D na pozemku parc. č. 

786, přípojka v Bažantní ulici,  za jednorázovou úplatu 1 000,- Kč bez DPH.  

 

Návrh usnesení č. 10: ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. ZN-

01430066053/001-GPM se společností EG.D na pozemku parc. č. 786 za jednorázovou úplatu 

1 000,- Kč bez DPH. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 10/6/2023: ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. ZN-

01430066053/001-GPM se společností EG.D na pozemku parc. č. 786 za jednorázovou úplatu 

1 000,- Kč bez DPH. 

 

ad 8) Inventarizační zpráva za rok 2022 – zprávu obdrželi zastupitelé v podkladech 

k zasedání, předseda inventarizační komise místostarosta pan Gazda informoval, že nebyly 

shledány žádné rozdíly, dílčí zpráva od komise, která kontrolovala pozemky a nemovitosti, 

tou se bude na nejbližší schůzce zabývat stavební komise. Bc. Rubáček k tomu sdělil, že 

některé nemovitosti jsou v nevyhovujícím stavu, např. hudebka, kam by se měl pozvat statik. 

Mgr. Mariánusová k tomu uvedla, že schůzka stavební komise by se měla konat se všemi 

zastupiteli, aby se dohodli na postupech, protože stav budovy, bývalé hudebky, je opravdu 

zarazil, nechodí se zde po podlaze, ale po OSB deskách! 

 

Návrh usnesení č. 11: ZO schvaluje výsledek inventarizace obce Jaroslavice za rok 2022. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 11/6/2023: ZO schvaluje výsledek inventarizace obce Jaroslavice za rok 2022. 

 

ad 9) Navýšení ceny pronájmu nebytových prostor a pachtovného a (příloha č. 1 bodu 9) 

hrobových poplatků (příloha č. 2 bodu 9) – starosta informoval, že stavební komise navrhuje 

zvýšení cen, které bylo zastupitelům zasláno v podkladech k zasedání a je přílohou č. 5 

tohoto zasedání, navrhují zvýšit pachtovné u zemědělských firem na 6 000,- Kč za 1 ha, a u 

fyzických osob – zahrádky za 2,- Kč za 1 m2, dále hrobové poplatky se naposled zvyšovaly 

před 9-ti lety, navíc máme nově vsypovou loučku, čtverec o rozměru 0,5 m2, tento poplatek 

jsme dosud neměli. Mgr. Mariánusová se dotázala, proč není rozlišena cena za pronájem pro 

ekonomickou činnost a pro soukromé účely. Starosta sdělil, že se nebytové prostory 

pronajímají jen pro ekonomickou činnost. Dále se zastupitelé dohodli, že nájem nebytových 

prostor a pachtovného se změní až od 1.7.2023, z důvodu, aby se mohly změnit smlouvy, ale 

u hrobových poplatků se mění cena jen pro nové smlouvy, tj. od 1.4.2023. 

 

Návrh usnesení č. 12: ZO schvaluje navýšení cen za pronájem nebytových prostor, cen za 

pacht pozemků (obojí dle přílohy č. 1) od 1.7.2023 a hrobových poplatků (dle přílohy č. 2) od 

1.4.2023. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 se zdržel 



Usnesení č. 12/6/2023: ZO schvaluje navýšení cen za pronájem nebytových prostor, cen za 

pacht pozemků (obojí dle přílohy č. 1) od 1.7.2023 a hrobových poplatků (dle přílohy č. 2) od 

1.4.2023. 

 

ad 11) Záměr pronájmu pozemků – p.č. 348, 456/5, 451/4, 448/3 a prodeje p.č. 1034 – 

XXXX odstoupila od prodeje pozemku parc. č. 348 a má zájem, aby jí zůstal v pronájmu, 

druhý pozemek si odkoupí XXXX žádá o dlouhodobý pronájem pozemků, které se mu 

neschválili k prodeji, parc. č. 456/5, 451/4 a 448/3. XXXX si podal žádost o koupi pozemku 

parc. č. 1034, XXXX již o pozemek nemá zájem. Mgr. Mariuánusová upozornila, že se musí 

revokovat usnesení o prodeji z minulého zasedání. 

 

Návrh usnesení č. 13: ZO revokuje usnesení č. 5/5/2023. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 13/6/2023: ZO revokuje usnesení č. 5/5/2023. 

 

Návrh usnesení č.14: ZO schvaluje záměr pronájmu pozemku parc. č. 348, 456/5, 451/4 a 

448/3. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 14/6/2023: ZO schvaluje záměr pronájmu pozemku parc. č. 348, 456/5, 451/4 a 

448/3. 

 

Návrh usnesení č. 15: ZO schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 1034. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 15/6/2023: ZO schvaluje záměr prodeje pozemku parc. č. 1034. 

 

ad 12) Došlá pošta, různé –  obec eviduje dvě žádosti o příspěvek, o jednom se jednalo již na 

minulém zasedání a odložilo se až po schválení rozpočtu, žádosti – Linka bezpečí a 

společnost ADRA, starosta navrhl přispět každé společnosti 5 000,- Kč pan Glaser dal 

protinávrh – nepřispívat nic. 

Hlasování o protinávrhu: 2 pro 

 

Návrh usnesení č. 16: ZO schvaluje finanční příspěvek společnosti Linka bezpečí, z.s. ve 

výši 5 000,- Kč a příspěvek společnosti ADRA o.p.s. ve výši 5 000,- Kč. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 16/6/2023: ZO schvaluje finanční příspěvek společnosti Linka bezpečí, z.s. ve 

výši 5 000,- Kč a příspěvek společnosti ADRA o.p.s. ve výši 5 000,- Kč. 

 

Starosta zastupitele seznámil s odvoláním XXXX proti rozhodnutí neprodávat jí pozemek, o 

který si žádala. Starosta navrhl znovu prodej projednat se stavební komisí na místě samém, 

zjistit skutečný stav s XXXX. 

ZO bere na vědomí odvolání proti rozhodnutí zastupitelstva. 



Starosta sdělil, že XXXX nesouhlasí s cenou pozemku parc. č. 420/2, který mu byl schválen 

na minulém zasedání a od koupi odstupuje. XXXX navrhuje pozemek nechat znovu rozdělit 

s tím, že se mu vyměří 250 m2 pozemku. 

ZO bere na vědomí zprávu XXXX. 

Dále zastupitelé obdrželi v podkladech k zasedání stížnost XXXX a XXXX, kterým se nelíbí 

navyšování nájemného v bytě, který je ohrožen plísní. Starosta sdělil, že to bude řešit stavební 

komise a podá zastupitelům zprávu. 

Starosta sdělil, že XXXX končí pracovní smlouva, proto navrhl prodloužení do konce roku 

2026. 

 

Návrh usnesení č. 17: ZO schvaluje prodloužení pracovní smlouvy XXXX na dobu určitou 

do 31.12. 2026. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 17/6/2023: ZO schvaluje prodloužení pracovní smlouvy XXXX na dobu určitou 

do 31.12. 2026. 

 

 Starosta informoval, že XXXX ukončila pronájem nebytových prostor na č.p. 102, proto 

navrhl uvolněný prostor přenechat doktorům, kterým chybí šatna. Zastupitelé souhlasili.  

Dále skončila nájemní smlouva na nebytové prostory na č.p.88 – Večerka, stavební komise 

navrhla dále nepronajímat jako Večerku, ale nabídnout pro prodej jiného sortimentu než 

potravin. 

 

Návrh usnesení č. 18: ZO schvaluje záměr pronájmu nebytových prostor na č.p. 88. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 18/6/2023: ZO schvaluje záměr pronájmu nebytových prostor na č.p. 88. 

 

Dále starosta informoval, že společnost ZN-METAL by měla zájem mít v obci sběrnu 

odpadu, domluvili se s XXXX, že by ukončil smlouvu na pronájem, proto se starosta dotázal, 

zda vyvěsit záměr pronájmu, nebo si necháme zpracovat projekt na sběrný dvůr. Zastupitelé 

navrhli odložit na příští zasedání. Pan Tesař upozornil, že pozemek je v zátopové oblasti, 

proto nám tam nikdo nepovolí skladování nebezpečných odpadů. Starosta sdělil, že by se měli 

v územním plánu přehodnotit zátopové oblasti. 

 

Zastupitelé v podkladech k zasedání obdrželi návrh smlouvy s městem Znojmem na 

spolufinancování sociálních služeb, částku jsme již schválili na prosincovém zasedání ZO. 

 

Návrh usnesení č.19: ZO schvaluje smlouvu s Městem Znojmem na spolufinancování 

sociálních služeb v ORP Znojmo na rok 2023. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 19/6/2023: ZO schvaluje smlouvu s Městem Znojmem na spolufinancování 

sociálních služeb v ORP Znojmo na rok 2023. 

 



Starosta sdělil, že místní organizace zahrádkářského svazu požádala obec o dar, který by 

použily na opravu naorávače. Nemají žádné příjmy, proto starosta navrhl schválit dar 20 000,- 

Kč. Žádost je přílohou č. 6 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 20: ZO schvaluje dar ZO-ČZS Jaroslavice ve výši 20 000,- Kč. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 20/6/2023: ZO schvaluje dar ZO-ČZS Jaroslavice ve výši 20 000,- Kč. 

 

Starosta informoval, že v rámci výstavby inženýrských sítí, byl zakázán výjezd z fotbalového 

hřiště na komunikaci II 397, musí se udělat o 70 m výše, proto to projednal se stavební komisí 

a oslovil 3 firmy, slepý rozpočet byl na 191 500,- Kč bez DPH, má tři nabídky – Švema Job 

z Jaroslavic za 241 tis. Kč, Urbánek Uherčice za 220 tis. Kč a DS DUMA za 209 tis. Kč. Jde 

o vydlážděný vjezd, ve stavební komisi probírali výběr projektanta – nabídka XXXX, projekt 

za 165 tis. Kč, XXXX 1 350 tis. Kč za projektovou dokumentaci, a XXXX za 697 tis. Kč. 

Mgr. Mariánusová žádá o přeposlání nabídek, i na projekt Náměstí.  

 

ad 13) Diskuse – Mgr. Mariánusová se dotázala, zda starosta už něco ví o dotacích na 

inženýrské sítě, starosta sdělil, že tam volal v úterý a paní mu řekla, že výsledek zatím nemá, 

že do 14 ti dnů bychom měli obdržet vyrozumění. Dále se dotázala, zda se oslovil někdo na 

posudek ohledně hostince u Šmídů, starosta sdělil, že neoslovil nikoho, protože mu XXXX 

řekl, ať si uděláme posudek, jaký chceme, on bude trvat na ceně, za kterou nám to nabídl, 

proto se starosta dotázal, zda má posudek nechat udělat. Pan Gazda se vyjádřil, že je napadlo, 

jestli by nešlo postavit kulturák místo kabiny „B“ týmu na hřišti, mužstvo přemístit do kabin 

k týmu „A“, jde o obecní pozemky. Pan Tesař navrhl odkoupit pozemek u kompostárny, 

protože se bude muset zvětšit a vybudovat tam rovnou sběrný dvůr, kompostárna je ve 

špatném stavu, střecha hrozí spadnutím.  

 

ad 14) Závěr – Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 18.05 hod. ukončil zasedání. 

 

Přílohy: 

 

1) Prezenční listina ZO 

2) Prezenční listina hostů 

3) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na r. 2024 -2026 

4) Návrh rozpočtu obce na rok 2023 

5) Tabulky k bodu č. 9 

6) Žádost ZO-ČZS 

  

 

 

V Jaroslavicích dne 17. dubna 2023 

 

 

Zapsala:  Miroslava Vasmanská         ...................................................... 



 

 

Kontroloval: Petr Zálešák     ...................................................... 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

Josef Glaser       .………………………………….. 

 

 

Martin Kozlík       …………………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


